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PROTOKÓŁ NR V/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 23 lutego 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 23 lutego 

2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą i trwała od godz. 11
00

 do godz. 14
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję 
Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności 

/załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/. Na sali obecnych było 14 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Dorota Binio 

4. Radca prawny UMIG    p. Marian Seweryn 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu/ 

6. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. 

Kazimierza Tomczyka, który wyraził zgodę i w głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych sekretarzem obrad został radny p. Kazimierz 
Tomczyk. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

każdy z radnych otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski 

do zmiany w porządku obrad. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara 

Gąsiorowska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał w sprawie odwołania Skarbnika Miasta i Gminy oraz 

następny projekt w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przystąpił do 

głosowania nad wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy o wniesienie dwóch 

projektów uchwał. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych wniosek 

został przyjęty. Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem 
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obrad. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek 

obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

b) zmiany uchwały Nr III/18/2006 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego; 

c) odwołania Skarbnika Miasta i Gminy; 

d) powołania Skarbnika Miasta i Gminy; 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy jest 

konieczność czytania protokołu oraz czy są uwagi. Uwag i zastrzeżeń do 

protokołu nie wniesiono i został on przyjęty w głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych – czyli jednogłośnie. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w 
Nowym Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że Komisja w 

okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 9 lutego 2007 roku na 

którym zajmowała się następującymi tematami: 

1. Zapoznanie się z proponowaną zmianą w planie inwestycji wieloletnich. 

2. Zaopiniowanie propozycji sprzedaży pozostałej części budynku po byłej 

weterynarii. 

3. Omówienie sprawy związanej z przystąpieniem do porozumienia z Urzędem 

Marszałkowskim w sprawie budowy obwodnicy. 

4. Wyrażenie opinii w sprawie podziału działki pod inwestycje (sad po RSP). 

5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia statutu osiedla nr 3). 
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Obecna na posiedzeniu Komisji Burmistrz Miasta i Gminy p Barbara 

Gąsiorowska zapoznała członków Komisji z planowanymi zmianami w planie 

inwestycji wieloletnich. Poinformowała, że aby ubiegać się o środki z funduszy 

unijnych jednym z warunków jest posiadanie aktualnego planu inwestycji 

wieloletnich i posiadanie wpisu danego zadania w tym planie. Poinformowała 

również o konieczności posiadania planu rewitalizacji. W chwili obecnej 

przygotowywane są dokumentu do wniosku z Mechanizmu Finansowego EOG i 

Norweskiego Mechanizmu Finansowego na kompleks sportowo – rekreacyjny. 

Pisane są również wnioski na dokumentację ośrodka kultury, budowę 
wodociągu Prosna – Żdżarki i Dąbrowa – Józefów i przebudowę oczyszczalni 

ścieków. Można również do planu dodać: 
• termomodernizację szkół tj Publicznej szkoły Podstawowej i Publicznego 

Gimnazjum; 

• termomodernizację Urzędu Miasta i Gminy; 

• wodociągowanie wsi tj. chodzi jej o to, żeby porobić wszystkie te wsie 

gdzie pozostawały jakieś jednostkowe przyłącza i wciągnąć to w jedno 

zadanie; 

• przebudowę kuchni w Publicznej Szkole i w Publicznym Gimnazjum; 

• pozyskanie środków na zakup samochodu do selektywnej zbiórki śmieci 

dla ZUK 

• budowa kompleksu sportowo - rekreacyjnego 

i to byłby taki plan do 2013 roku. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, że propozycje Komisji Rewizyjnej i 

Oświatowo – Społecznej to: 

• wpisać kanalizację na terenie miasta tj. ul. Północna, 1 Maja, 1 Stycznia, 

Świerkowa, Góra, Bielińskiego, Browarna i pozostałe ulice, które nie 

posiadają kanalizacji; 

• budowę boiska szkolnego przy Publicznym Gimnazjum 

• budowę zalewu wraz z elektrownią 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska szeroko omówiła na czym 

polega plan rewitalizacji z tym, że z tego planu mogą skorzystać tylko tereny 

miejskie, natomiast jest również tzw. plan odnowy miejscowości, który też 
otwiera furtkę do skorzystania z dofinansowania i on dotyczy terenów 

wiejskich. Poprosiła radnych aby zastanowili się nad całą sprawę i 

zadecydowali. Członkowie Komisji w sprawie planu inwestycji wieloletnich 

wypracowali następujące wnioski: 

• wpisać rozdzielenie kolektorów burzowych od kolektorów 
sanitarnych 

• zrobienie kanalizacji wsi (małe przepompownie) 
Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali sprzedaż pozostałej części 

weterynarii oczywiście po uprzedniej jej wycenie ewentualnie zaproponowaniu 
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jej części osobie która będzie musiałaby być wysiedlona w związku z budową 
obwodnicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk i Burmistrz Miasta i 

Gminy p. Barbara Gąsiorowska przybliżyli członkom Komisji sprawę związaną 
z przystąpieniem do porozumienia z Urzędem Marszałkowskim w sprawie 

budowy obwodnicy w naszym mieście. Zadaniem Urzędu byłoby wytyczenie 

terenu oraz wykupienie gruntów nie należących do zasobów gminnych. Całą 
resztą zająłby się Urząd Marszałkowski. Na przewidywanym obszarze znajduje 

się dom i gospodarstwo p. Malickich, p. Bednarczyka i dom w którym 

mieszkają p. Kubiccy. Jeżeli Rada zdecydowałaby się wejść w to porozumienie 

to należałoby wysiedlić wymienione osoby. Po dyskusji członkowie Komisji 

stwierdzili, że pomysł budowy obwodnicy jest bardzo dobry bo odciążyłoby to 

ruch w samym mieście i proponują aby p. Burmistrz przystąpiła do rozmów z 

w/w rodzinami w sprawie wysiedlenia oraz z Urzędem Marszałkowskim w 

przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że są chętni 

na wykupienie części gruntów po byłym sadzie RSP. Dwoma hektarami 

zainteresowana jest osoba, która chciałaby ten teren pod logistykę i cztery 

hektary miałyby być przeznaczone na zakład produkujący kostkę brukową i jest 

tym zainteresowana firma EUROKRUSZ. W drugim przypadku konieczna 

byłaby zmiana planu zagospodarowania przestrzennego, ponieważ teren o 

którym mowa nie jest przeznaczony pod inwestycje o tym charakterze. 

Członkowie Komisji wyrazili pozytywną opinię w powyższej sprawie i 

zaproponowali podjęcie działań w sprawie. 

Członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej zapoznali się z projektem 

Statutu osiedla nr 3 w Nowym Mieście nad Pilicą, który zaopiniowali 

pozytywnie. Na posiedzeniu Komisji Gospodarczo – Budżetowej omawiano 

również sprawę związaną ze skupem zwierząt na naszym targowisku i 

pobieraniem opłat za każdą zakupioną sztukę w kwocie 4 zł. Rolnicy skarżą się 
że są pobierane podwójnie opłaty. Członkowie Komisji postanowili zaprosić na 

spotkanie p. Wiesława Zarasia wraz z osobą skupującą żywiec w celu 

wyjaśnienia spraw związanych z pobieraniem opłat. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą p. Teresa Dudek poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

odbyła jedno posiedzenie w dniu 5 lutego 2007 roku. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z proponowaną zmianą w planie inwestycji wieloletnich. 

2. Zaopiniowanie propozycji sprzedaży pozostałej części budynku po byłej 

weterynarii. 

3. Omówienie sprawy związanej z przystąpieniem do porozumienia z 

Urzędem Marszałkowskim w sprawie budowy obwodnicy. 
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4. Wyrażenie opinii w sprawie podziału działki pod inwestycje (sad po 

RSP). 

5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wnioski z Komisji tj.  

Członkowie Komisji w sprawie planu inwestycji wieloletnich wypracowali 

następujące wnioski: 

• wpisać kanalizację na terenie miasta tj. ul. Północna, 1 Maja, 1 
Stycznia, Świerkowa, Góra, Bielińskiego, Browarna i pozostałe ulice 
które nie posiadają kanalizacji; 

• budowę boiska szkolnego przy Publicznym Gimnazjum 
Pozostałe punkty były takie jak Komisji Gospodarczo – Budżetowej więc ich 

nie powielała, poinformowała, że opinia Komisji była w pozostałych punktach 

pozytywna. W punkcie sprawy bieżące członkowie Komisji zwrócili się z 

prośbą do p. Burmistrz o przeprowadzenie rozmowy z p. Dyrektor Publicznego 

Gimnazjum na temat szerszego udostępniania hali sportowej.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 
Staniszewski poinformował że Komisja Oświatowo – Społeczna w okresie 

międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie na którym omawiała tematy które 

omawiane były i w pozostałych Komisjach, oczywiście opinia Komisji o 

przedmiotowych sprawach jest pozytywna. Przedstawił wnioski do 

wieloletniego planu rozwoju tj. wpisać budowę zalewu z elektrownią wodną. 
• Wnioskuje się o czynienie starań w sprawie pozyskiwania dofinansowania 

na drogi wiejskie z FOGR – u chodzi o drogę w Łęgonicach od drogi 

powiatowej Łęgonice – Bieliny do Górki Św. Rocha 

• Komisja wnioskuje o zorganizowanie spotkania z dyrekcją SP ZOZ i 

Kierownictwem Przychodni Rejonowej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Członkowie Komisji apelują do sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych 

o przypominanie mieszkańcom o odśnieżaniu chodników przy swoich posesjach 

zgodnie z regulaminem utrzymania czystości. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności za okres międzysesyjny tj od dnia 11 stycznia do dnia 22 lutego 

2007 roku które przedstawiało się następująco: 
1. W dniu 11 stycznia br. Wojewoda Mazowiecki wydał zarządzenie nr 13  

 w sprawie wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

 Pilicą. Datę wyborów wyznaczono na dzień 18 marca 2007r. 

2. W dniu 14 stycznia 2007r. odbył się finał gminny „Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy” w trakcie którego uczniowie tutejszego Liceum 

Ogólnokształcącego zebrali około 4.500,-zł. 
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 Tradycyjnie Urząd Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ufundował 

 zbierającym i grającym ciepły posiłek (grochówka) przygotowany przez panie

 kucharki z Gimnazjum. 

3. W dniu 17 stycznia br. pracownicy UMiG uczestniczyli w uroczystości 

patriotycznej poświęconej poległym i pomordowanym w latach 1939-1945 

przed pomnikiem – obeliskiem przy ul. Tomaszowskiej. 

 

4. W dniu 18 stycznia br. odbyło się w UMiG spotkanie w sprawie gospodarki 

odpadami komunalnymi w gminie Nowe Miasto w czasie obecnym i w 

perspektywie. W spotkaniu wzięli udział: 

 Pani Teresa Ostatek – Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

 Środowiska, Radni Rady Miejskiej i merytoryczni pracownicy UMiG. 

5. W dniu 18 stycznia br. odbyło się spotkanie przedstawicieli Automobilklubu 

 RZEMIEŚLNIK Warszawa w osobie Janusza Żukowskiego V-ce Prezesa 

 Zarządu w sprawie budowy w Nowych Łęgonicach sortowni odpadów oraz 

 składowiska azbestu. 

6. W dniu 24 stycznia br. ogłoszony został przetarg nieograniczony o szacunkowej 

 wartości poniżej 60 tys. euro na opracowanie dokumentacji dotyczącej 

 przebudowy stadionu przy ul. Szkolnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Wpłynęły 

4 oferty. Najdroższa – 78.690,00zł, najtańsza – 38.771,60zł. W dniu 12.02.2007r. 

została podpisana umowa z firmą DOM-BUD ul. Kapelanów Wojskowych 1b/1, 

44-194 Knurów na kwotę 38.771,60zł. Termin wykonania dokumentacji 2 miesiące 

od daty podpisania umowy. 

7. W dniu 24 stycznia br. Agencja Mienia Wojskowego Warszawa przysłała 

 wykaz w celu wywieszenia na tablicy ogłoszeń UMiG dotyczący sprzedaży  

 w trybie przetargowym nieruchomości położonej w Nowym Mieście n.P. 

 (lotnisko). Cena nieruchomości 6.900.000zł. 

8. W dniu 27 stycznia br. obchodziliśmy 100 - urodziny p. Władysława 

Staszewskiego zam.  we wsi Godzimierz. Pan Władysław Staszewski gościł na 

swoich setnych urodzinach wielu gości. Oprócz bliższej i dalszej rodziny przybyli 

przedstawiciele władz samorządu Gminy, Sejmu i Senatu RP, Kancelarii Premiera, 

KRUS i inni. 

9. W dniu 31 stycznia br. wpłynęło pismo ze Starostwa Powiatowego w Grójcu 

 skierowane do sołtysów i przewodniczących rad osiedlowych w sprawie 

 wynajmu pomieszczeń dla apteki i modernizacji poradni dla dzieci w 

 Przychodni Zdrowia w Nowym Mieście nad Pilicą. 
10.  W dniu 1 lutego br. Komisarz Wyborczy w Radomiu powołał Miejską Komisję 
 Wyborczą w Nowym Mieście nad Pilicą w składzie: 

• Konrad Stawiany  -  Przewodniczący 

• Grażyna Rzepkowska -  Z-ca Przewodniczącego 

• Jolanta Podkowińska -  Członek komisji 

• Wanda Skarba  -  Członek komisji 

• Danuta Drzymała  -  Członek komisji 

• Hanna Bors   -  Członek komisji 

• Magdalena Bors  -  Członek komisji 
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11. W dniu 4 lutego br. odbyły się wybory do Rad Powiatowych Mazowieckiej 

 Izby Rolniczej. Radnymi zostali Pan Zgieb Jan zam. Sacin i Zawadzki Jan 

 Krzysztof zam. Gostomia. 

12. W dniu 7 lutego br. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie Wydział 

 VIII zamiejscowy w Radomiu rozpatrywał skargę Rady Miejskiej Nowe Miasto 

 na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 5 września 

 2006r. stwierdzającej nieważność uchwały nr XXXVII/234/2006 Rady 

 Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 28 lipca 2006r. w sprawie 

sprzedaży  nieruchomości zabytkowej (pałac). Według udzielonej informacji 

telefonicznej – skarga została oddalona. 

13. W dniu 19 lutego br. ogłoszono przetarg na zakup, dostawę i rozładunek na 

 drogach i ulicach na terenie gminy kruszywa budowlanego. 

14. W dniu 19 lutego br. odbyło się spotkanie z Panem Tadeuszem Skorkiem 

Dyrektorem Technicznym Wyścigu i Panem Pawłem Romańskim Prezesem 

Wyścigu w sprawie Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego Kobiet dookoła 

Polski. Przewidywany termin wyścigu 31 maj – 4 czerwca 2007r. Trasa Grójec – 

Rawa Maz. przez Nowe Miasto nad Pilicą z premią lotną w naszym mieście. 

15. W dniu 19 lutego br. odbyło się w UMiG spotkanie z p. Milewiczem – 

Prezesem Eurokruszu w sprawie budowy zakładu betoniarskiego. 

16. W dniu 20 lutego br. zakończono wybory sołtysów i rad sołeckich. Na sołtysów 

wybrano następujące osoby: 

• Bełek    - Małgorzata Zawadzka 

• Bieliny   - Elżbieta Bors 

• Nowe Bieliny  - Zdzisław Grochal 

• Dąbrowa-Józefów  - Jadwiga Pęzik 

• Domaniewice  - Tadeusz Wasiak 

• Godzimierz   - Dariusz Staszewski 

• Gostomia   - Edward Litwin 

• Jankowice   - Marek Frączak 

• Łęgonice   - Marek Kupis 

• Nowe Łęgonice  - Eugeniusz Bystrosz 

• Pobiedna   - Janusz Chylak 

• Promnik   - Krzysztof Misztal 

• Prosna – Gilówka  - Stefania Stępniewska 

• Rokitnica   - Tatiana Dąbrowska 

• Rosocha   - Mariusz Fandrych 

• Rudki    - Władysław Chudy 

• Sacin    - Jan Olszak 

• Sańbórz   - Ewa Woźniak 

• Strzałki   - Maria Rzaczkiewicz 

• Nowe Strzałki-Zalesie - Marianna Biernacka 

• Świdrygały   - Małgorzata Iwanicka 

• Borowina   - Andrzej Kosiacki 

• Wał    - Grzegorz Dąbrowski 

• Wierzchy   - Stanisław Kuraś 
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• Wola Pobiedzińska  - Franciszek Kozera 

• Wólka Ligęzowska  

  i Magierowa   - Stefania Wąsik 

• Żdżarki   - Krzysztof Woźniak 

• Żdżary   - Jan Dąbrowski 

 

 W Nowym Mieście nad Pilicą przeprowadzono wybory Przewodniczącego  

 i Rad Osiedla Nr 1 i Nr 2. 

 Na przewodniczącego Osiedla nr 1 została wybrana Pani Helena Pardej 

natomiast na przewodniczącego Osiedla nr 2 jak wcześniej informowała został 

wybrany Pan Lewecki Marek. 

 Wybory w Osiedlu nr 3 zostaną przeprowadzone 28 lutego br. 

16. W dniu 22 lutego br. odbyła się sprawa w Sądzie Rejonowym w Grójcu z 

powództwa Roberta Sosińskiego przeciw Gminie Nowe Miasto n. P. za 

uszkodzony ciągnik przy zjeździe z promu w Domaniewicach (kwota 

odszkodowania to 16.759,13zł). 

17. W dniu 24 lutego br. o godz. 15
00

 w sali UMiG Nowe Miasto nad Pilicą 
odbędzie się szkolenie wszystkich rolników z terenu gminy Nowe Miasto n. P. z 

zakresu nowych środków pomocowych dla rolnictwa obowiązujących w latach 

2007 – 2013, natomiast w dniu 25 lutego br. o godz. 15
00

 w sali OSP Żdżary. 

18. W związku z zarządzonymi wyborami uzupełniającymi do Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście n. P. w dniu 22 lutego br. wydała obwieszczenie – informacje o 

numerze i granicach obwodu głosowania oraz wyznaczonej siedzibie obwodowej 

komisji wyborczej. Granice części obwodu obejmują sołectwa: Pobiedna, Wola 

Pobiedzińska i Gostomia. Siedziba obwodowej komisji wyborczej znajduje się w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście n. P. ul. Szkolna 4. Lokal 

obwodowej komisji wyborczej otwarty będzie w dniu 18 marca 2007r.  w godz. 6
00

- 

20
00 

. Zwróciła się z prośbą do sołtysów w/w sołectw o wywieszenie obwieszczenia 

na tablicach ogłoszeń. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poprosiła Kierownika ZUK 

o zapoznanie wszystkich zebranych sołtysów i Przewodniczących Rad 

Osiedlowych z harmonogramem wywozu odpadów stałych oraz z zasadami 

zawierania umów na wywóz tych odpadów. Sołtysi zostali poproszeni o 

poinformowanie mieszkańców o terminach wywozu śmieci. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 

Kacprzyk poinformował, że w dniu 19 lutego 2007 roku wpłynęły dwa wnioski 

od Burmistrza Miasta i Gminy p. Barbary Gąsiorowskiej jeden w sprawie 

odwołania p. Doroty Binio ze stanowiska Skarbnika Miasta i Gminy z dniem 23 

lutego 2007 roku (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) oraz drugi w sprawie 

powołania Skarbnika Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z dniem 23 lutego 

2007 roku (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). W dniu 21 lutego 

uczestniczył wraz z p. Burmistrz w konferencji organizowanej przez Marszałka i 

Ministerstwo Gospodarki. Odczytał pismo, które wpłynęło od starosty w 
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sprawie pisma z protestem od sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych w 

sprawie przebudowy przychodni zdrowia dla dzieci . 

Poinformował o piśmie z RIO w sprawie pobierania opłat skarbowych za 

czynności urzędowe. Poinformował o tym, że tuż przed sesją wpłynął protokół z 

kontroli w referacie finansowym. Zapoznał radnych z tym protokołem i Rada 

zajęła odpowiednie stanowisko w sprawie. Prezes Towarzystwa Przyjaciół 

Nowego Miasta a jednocześnie prezes Krwiodawstwa zaapelował o oddawanie 

krwi , ponieważ cały czas jej brakuje a jest to w niektórych przypadkach jedyny 

ratunek dla życia. 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007rok. Uchwała 

została omówiona przed sesją zapytał czy jest konieczność omawiania uchwały 

po raz drugi. Radni stwierdzili, iż nie zachodzi taka potrzeba, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr V/27/2007 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/2007 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą w sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia za 

inkaso od podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr V/28/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie współdziałania gminy Nowe Miasto nad Pilicą z Powiatem 

Grójeckim przy wspólnej realizacji niektórych zadań Powiatu. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr 

V/29/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta i Gminy. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
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głosowaniu za 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1, uchwalono uchwałę Nr 

V/30/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach sesji. 

 
 
 

PKT 7e 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady sesji Rady 

Miejskiej. Przystąpił do odczytania projektu uchwały w sprawie powołania 

Skarbnika Miasta i Gminy. Pytań do w/w projektu uchwały nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem. W głosowaniu za – 14 na stan 

obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr V/31/2007 w sprawie powołania 

Skarbnika Miasta i Gminy, co stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu całej Rady pogratulował powołanej 

p. Ewie Bator na stanowisko Skarbnika Miasta i Gminy i życzył dobrej i 

owocnej współpracy. Pani Ewa Bator podziękowała Radzie za zaufanie i za 

powołanie jej na stanowisko Skarbnika Miasta i Gminy. 

 

PKT 8 
Pani Józefa Pokrywka w związku ze zbliżającymi się wyborami u nich na 

osiedlu podziękowała za 8 letnią współpracę i przy okazji, że jest jeszcze 

Przewodniczącą Rady Osiedla to postawiła wniosek aby zrobić coś z 

wysypiskiem po starej hydrofornii przy ul. Bielińskiego, bo tam jeszcze trochę i 
wybuchnie jakaś epidemia. Następnie wnioskowała o posprzątanie naszych ulic, 

w tym też ulicy Tomaszowskiej bo przyszła wiosna a dookoła nas jest szaro i 

brudno. Sołtys wsi Żdżarki p. Woźniak Małgorzata korzystając z okazji że na 

sesji obecny był kierownik ZUK p. Misztal poprosiła aby zwrócił uwagę na 

sprzątanie worków ze śmieciami bo worki leżą przy drodze nikt nie sprząta. 

Śmieci z rowów są zebrane a nie ma kto zabrać worków. Pan Misztal 

odpowiedział że droga o którą chodzi jest drogą wojewódzką. 
 

PKT 9 
Radny Powiatowy p. Witold Wójcik chciałby ostrzec przed p. Szoszukiem, czy 

jego mecenasem bo Ci ludzie świadomie łamią prawo udowadniając, że 

posiadają prawa spadkowe których tak naprawdę nie mają. Prosił by aby 

mecenas Urzędu Miasta i Gminy przyjrzał się dokładnie w sądzie na jakim 

punkcie stanęliśmy w związku z roszczeniami. Szoszuka, bo w Sądzie te akta 

cały czas są i żeby przyjrzeć się naszemu obecnemu stanowi prawnemu naszego 

pałacu. Radny Rady Miejskiej p. Lech Staniszewski poparł zdanie p. Wójcika. 

Powtórnie występuje z wnioskiem aby przygotować na sesję pełną informację o 
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stanie prawnym pałacu i zamieścić to w punkcie obrad, bo stanowisko p. 

Szoszuka może być zupełnie inne od stanowiska p. Bławdziewicza. 

Radny Powiatowy p. Fiks Krzysztof serdecznie podziękował wszystkim 

mieszkańcom naszej gminy za pójście do wyborów i oddanie swoich głosów, bo 

mamy dwóch radnych powiatowych i wiele spraw które od powiatu są zależne, 

są to drogi, domy pomocy społecznej i przede wszystkim szpital. Przedstawił 

pokrótce co się udało im już w tak krótkim czasie zrobić, a mianowicie przed 

końcem roku nasz szpital dostał 100.000 zł, już po uchwaleniu budżetu wpłynął 
wniosek do niego i do p. Wójcika o dofinansowanie remontu oddziału 

dziecięcego w kwocie 200.000 zł. Dzięki staraniom radnych Powiatowych i Pani 

Burmistrz przyznano na remont oddziału dziecięcego 150,000 zł. Mają 
bezpośredni wgląd na drogi na zarządzanie środkami i dlatego jeszcze raz 

dziękuje za pójście do głosowania. 

Pan Dariusz Dziurowicz z przykrością stwierdził, że odczucia mieszkańców 

odnośnie Przychodni Zdrowia dla Dzieci są zupełnie inne niż odczucia Pana 

Starosty, czy Wicestarosty, bo przychodnia naprawdę nie spełnia warunków i 

traktuje to jak wielką porażkę samorządowców. Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej p. Lewecki Czesław poprosił radnych powiatowych aby zapytali Pana 

Wicestarostę czy był na wizji lokalnej przed odpowiedzią na pismo.  

Radny p. Król Ignacy zgłosił wniosek o utworzenie punktu skupu żywca w 

rejonie Domaniewice, Strzałki, Rudki. 

Wniosek o postawienie znaku z kierunkiem na Radom postawił p. Staniszewski 

Lech oraz aby naprzeciwko starej straży OSP wyznaczyć parkingi dla 

samochodów osobowych. Radny p. Mirosław Binkiewicz poruszył sprawę 
zrobienia przepustów od ul. Wyzwolenia do ul. Warszawskiej żeby porobić 
przeciski, bo jak będzie remontowana droga i chodniki to później nie będzie się 
tego burzyć. 
Radny p. Ryszard Lewecki zgłosił wniosek o pomalowanie pasów i oznaczenie 

przejścia dla pieszych z ul. Tomaszowskiej do ul. Góra. 

Sołtys sołectwa Świdrygały zgłosiła wniosek o tłuczeń na drogę, ponieważ są 
miejsca gdzie nie daje się przejechać. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa       


